



You Look Much Younger

تبدو أصغر بكثير

Address:

No. 1 Block 7D, Dubai investment park ( DIP), Dubai, UAE, P.O.Box: 12445  
Tel: (+971) 488 33272 Fax: (+971) 488 33273 Mob.: (+971) 50 80 83 287  
website: www.gulfepco.com Email: info@gulfepco.com



3 خطوات  
لمكافحة علامات التقدم في العمر

**REVERSE**  
the signs of Aging

by **3** Steps

# AROMA

## Radiance Oxygenating Gel

Cleansing gel, youthful, and radiant complexion

### أروما رادينس اوكسجين جل

جل منظف ومجدد لخلايا الجلد، لبشرة متألقة وأكثر شبابا

### Aroma Radiance Oxygenating Gel

Cleansing gel, youthful, and radiant complexion

Aroma Radiance Oxygenating Gel is a carbon dioxide Gel, where CO2 is generated inside a gel base and effectively absorbed by the skin. As it begins to work inside the skin, cells are revitalized and maximizes metabolism, so new skin cells can be generated.

Through regular use, the skin will be reborn; will be bright, clear and looking young.

It encourages blood circulation and oxygen production within the cells. With regular use, it has the ability to tighten the skin, making it firm and soft, without the need for harmful procedures such as Botox injections.

### أروما رادينس اوكسجين جل

جل منظف ومجدد لخلايا الجلد، لبشرة متألقة وأكثر شبابا

أروما رادينس اوكسجين جل هو جل ثاني أكسيد الكربون، حيث يتم تخليق ثاني أكسيد الكربون داخل قاعدة الجل ويمتص عن طريق الجلد. كما أنه يبدأ في العمل على خلايا الجلد، وينشط الخلايا ويزيد من عملية التمثيل الغذائي، لذلك يمكن أن تتكون خلايا الجلد الجديدة. مع الاستخدام المنتظم، سيتم إعادة بناء الجلد من جديد ويكون مشرقا وصافيا ويعيد مظهر الحيوية والشباب.

أروما رادينس اوكسجين جل يحفز البورة الدموية وإنتاج الأوكسجين داخل الخلايا.

ومع الاستخدام المنتظم، فإنه لديه القدرة على تقوية مرونة البشرة وترميم خلاياها وتحسين مظهرها وملسها يجعلها مشدودة وناعمة مما يجعل الجلد مشدودا وناعما من دون الحاجة إلى اللجوء للعمليات الضارة مثل حقن البوتوكس.



## **Sodium Hyaluronate**

- Unlike some moisturizing products, moisturizers and cleansers that contain sodium Hyaluronate don't leave a "greasy" feel to the skin. This makes sodium Hyaluronate beneficial as a moisturizer for most skin types.
- It helps to replace hyaluronic acid lost as a result of the natural skin aging process and sun exposure.
- The ability of Sodium Hyaluronate to hold more than 1000 times its weight in water makes it an excellent addition to moisturizers for its humectant action (ability to draw water into the skin).

### **هياالورونات الصوديوم**

- وخلافا لبعض منتجات الترطيب، المرطبات والمنظفات، التي تحتوي على الصوديوم هياالورونات لا يترك ملمس "دهني" على الجلد. وهذا يجعل هياالورونات الصوديوم مفيد جدا كمرطب لمعظم أنواع البشرة.
- يساعد على استئصال حمض الهياالورونيك المفقود نتيجة عمليات شيخوخة الجلد والتعرض لأشعة الشمس.
- قدرة هياالورونات الصوديوم للاحتفاظ أكثر من 1000 مرة من وزنه ماء، يجعله ممتازا للعمل كمرطب له القدرة على سحب المياه الى الجلد.

## **Anhydrous Caffeine**

It used for lipolytic activity in slimming formulations, especially anticellulitis formulations. It is beneficial in sun care, anti-proliferative and skin care preparations.

### **الكافيين اللاهائي**

يستخدم لإنابة الدهون في عمليات التنحيف، خصوصا في التركيبات المضادة للسيلوليت. كما ان له فائدة في الوقاية من تأثير أشعة الشمس الضارة.

## **Ivy Extract**

Ivy extract has a slimming and anti-cellulite effect because of its ability to prevent water accumulation in the skin tissue. Ivy extract is considered antibacterial, astringent, tonic, and soothing, particularly in burn cases.

### **مستخلص اللبلاب**

خلاصة اللبلاب لديها القدرة على التنحيف ومكافحة السيلوليت بسبب قدرتها على منع تراكم المياه في أنسجة الجلد. ويعتبر مستخلص اللبلاب مضاد للبكتيريا، قابض، منشط ومهدئ خاصة في حالات الحروق.



## Algae Extract

- It has been shown to stimulate human stem cell recruitment, migration and proliferation.
- Algae are a good source of Omega 3 fatty acids, Omega 3 fatty acids help reduce the appearance of fine lines and wrinkles. They also prevent dryness and fight skin problems like eczema and acne.
- Algae help fight free radicals and also help aid in the production of collagen and elastin, which are essential to having firmer skin.

## مستخلص الطحالب البحرية

- لقد ثبت علميا فقرة الطحالب البحرية على تحفيز عمل الخلايا الجذعية وانتقالها وتكاثرها ولهذا فإن لها تأثير مجدّد للجلد وإصلاح التالف منه.
- الطحالب هي مصدر جيد للأوميغا 3 والأحماض الدهنية بما يساعد في الحد من ظهور الخطوط الدقيقة والتجاعيد. كما أن هذا المستخلص يمنع جفاف البشرة ويكافح مشاكل الجلد مثل الأكزيما وحب الشباب.
- الطحالب تساعد على مكافحة الشوارد الحرة ويساعد المستخلص أيضا في إنتاج الكولاجين والإيلاستين الضروريين لشد الجلد واعطائه المظهر الشاب.

## Allantoin

Allantoin is a good anti-aging skin care ingredient. According to European regulation on cosmetic products criteria, Allantoin is a star molecule, because both to its beneficial effects for the skin and its safety profile.

## الانتوين

- الانتوين مضاد لعلامات التقدم في السن ووفقا للنظام الأوروبي لمعايير مستحضرات التجميل، يعتبر الانتوين هام جدا لما له من تأثير ممتاز على البشرة كذلك فهو امن جدا في الاستخدام.





## Aroma Radiance Oxygenating Gel

Aroma Radiance Oxygenating gel that contain's the drug delivery system (DDS) enables skin to effectively absorb the carbon dioxide, maximizing cellular metabolism, so it is very effective as face slimming, deep moisturizer and antiaging care.

### أروما رادينس اوكسجين جل

أروما رادينس اوكسجين جل والذي يحتوي على نظام (DDS) يساعد الجلد على الامتصاص الفعال لثاني أكسيد الكربون، وزيادة الأيض الخلوي، ولذلك فهو فعال جدا لنحت الوجه والترطيب العميق ومكافحة علامات التقدم في السن.

### How to use:

1. Wash and cleanse your face.
2. Thoroughly & thickly apply a small amount of the gel to the target area for 2 minutes to create a foaming action.
3. In 5 -10 minutes when the Aroma Radiance Oxygenating Gel effects finish rinse off with warm water.

### طريقة الاستخدام:

بعد غسل وتنظيف الوجه ضع كمية صغيرة من الجل على المنطقة المستهدفة واتركيه للبقية حتى تظهر الرغوة. في غضون من 5 الى 10 دقائق اشطفي بالماء البافئ.





# AROMA

marine collagen



Firm Therapy Serum

Skin Hydration and Skin firm Enhancement

سيرم شد البشرة العلاجي  
مرطب الجلد ومغزز شد البشرة

## You Look

Much Younger

تبدو  
أصغر بكثير





## Collagen

is basically a form of protein whose main feature is a massive tensile strength found in various parts of the human body, skin inclusive. The elasticity and the strength of the human skin are attributed to the presence of collagen proteins.

### الكولاجين:

في الأساس هو شكل من أشكال البروتين و هو أساس قوة الشد الموجودة في أجزاء مختلفة من الجسم ومنها الجلد. كما انه من المثبت علميا أن مرونة وقوة الجلد مرتبط بجودة وكمية بروتينات الكولاجين.

## Marine Collagen

- Marine collagen proteins help in the maintenance of your skin's strength and its elasticity through the initiation of fresh collagen synthesis in the underlying layers.
- Keeps the skin smooth, the secret lies in ensuring the presence of marine collagen proteins.
- Anti-Ageing, wrinkles appear due to contraction of muscles on your face that can be minimized with the aid of collagen. You can look and feel many years younger within a few days of using Aroma marine collagen.

### الكولاجين البحري

- بروتينات الكولاجين البحري تساعد في الحفاظ على قوة ومرونة البشرة من خلال تحفيز إنتاج الكولاجين الجديد في الطبقات السفلية من البشرة.
- يحافظ على البشرة ناعمة، والسر يكمن في ضمان وجود بروتينات الكولاجين البحري.
- مضاد لعلامات التقدم في السن التي تظهر بسبب تقلص عضلات الوجه ويستطيع الكولاجين البحري المساعدة في تقليل تلك التقلصات.
- تستطيعين أن تبدو أصغر سنا في غضون أيام قليلة من استخدام أروما مارين كولاجين .

## Marine Elastin:

- Elastin is a stretchable protein provides the skin with its elasticity.
- Elastin contains two amino acids that allow the skin to stretch and bounce back to its original position.
- Elastin forms a film on the skin locking in natural moisture making it an excellent ingredient for dry and mature skin.
- Marine Elastin contributes to skin regeneration, combating slackening, wrinkles and fine lines.

## Aloe Barbadensis Leaf Extract

- Aloe protects the skin from UV damage. The herb contains aloin, which can block up to 30 percent of the ultraviolet rays when applied to the skin's surface.
- The herb also contains enzymes, which are the life principle in every live. These organic molecules rejuvenate aged tissues and promote healthy skin.

## Seaweed Extract

- It may have moisturizing, antioxidant, fotoprotector, antibacterial and other properties.

## الإيلاستين البحري

- الإيلاستين هو بروتين مطاطي يمنح الجلد مرونته.
- الإيلاستين يحتوي على اثنين من الأحماض الأمينية التي تسمح للجلد بالتمدد ورجوعه مرة أخرى إلى موضعه الأصلي.
- الإيلاستين يشكل طبقة على الجلد تحتفظ بالرطوبة الطبيعية للجلد مما يجعله مادة ممتازة للبشرة الجافة.
- الإيلاستين البحري يساهم في تجديد البشرة ومكافحة التجاعيد والخطوط الدقيقة.

## مستخرج أوراق الصبار

- الصبار يحمي البشرة من أضرار الأشعة فوق البنفسجية فهو يحتوي على الألوين، الذي يمكنه أن يمنع ما يصل إلى 30 في المئة من الأشعة فوق البنفسجية عند وضعه على سطح الجلد.
- الصبار يحتوي أيضا إنزيمات خاصة هذه الإنزيمات تجدد الأنسجة التي تعرضت للشيخوخة وتعزز صحة الجلد.

## مستخرج الأعشاب البحرية

- للأعشاب البحرية تأثيراً مرطباً ومضاداً للأكسدة وواقياً من الأشعة الضارة ومضاد للبكتيريا وغير ذلك من الفوائد.





## Tocopheryl Acetate ( Vitamin E )

- Vitamin E is an antioxidant that protects body tissue from damage caused by unstable substances called free radicals.
- It helps to protect the skin from UV damage.
- It improves the skin texture & the moisture content in the skin.

### تيكوفيرول اسياتات ( الشكل النشط لفيتامين E )

- فيتامين E هو مضاد للاكسدة يحمي أنسجة الجسم من التلف الذي تسببه الشوارد الحرة.
- يساعد على حماية الجلد من أضرار الأشعة فوق البنفسجية.
- يحسن نسيج الجلد ومحتوى الرطوبة في الجلد.

## Cucumis Sativus (Cucumber) Fruit Extract

- Composed of 90% water (cooling action), amino acids, proteins, lipids, and Vitamin C that serves as an antioxidant that help soothe, calm skin irritation, and relieve puffy skin.

### مستخلص الخيار

- يتكون الخيار من الماء بنسبة 90% (يعطي احساسا بالبرودة) ، والأحماض الأمينية ، والبروتينات ، والدهون ، وفيتامين C ، التي تعد بمثابة مضادات الأكسدة التي تساعد على تطهير الجلد المتهيج ، وتخفيف من انتفاخات الجلد.

## Centella asiatica

- Centella asiatica has a toning and tightening effect on the skin when applied topically.
- Perfect for aging skin. As this herb can promote the collagen production in human body, it can definitely help in improving the condition of an aging skin, wrinkles and fine lines.

### السينتيلا اسياتيكا:

- سينتيلا اسياتيكا له القدرة على شد الجلد عندما يستخدم موضعيا. أيضا يكون له تأثير إيجابي على البشرة المتضررة من السيلوليت.
- مثالي لمقاومة شيخوخة الجلد، إن هذه العشبة يمكن أن تعزز إنتاج الكولاجين في الجسم، ولذلك فهو فعال في تحسين حالة شيخوخة الجلد والتجاعيد والخطوط الدقيقة.





## Aroma marine collagen

This product is:

- Excellent for restoring skin firmness & face contour
- Very important to restore the hydrolipidic film in skin
- Patented formula against oxidative ageing
- Rapid penetration.
- Easily spread.
- Hypoallergenic.
- Non-greasy & Non-shiny.
- Rapid absorption.
- Non-comedogenic.

### أروما مارين كولاجين:

إن هذا المنتج:

- ممتاز لاستعادة تماسك الجلد ومحيط الوجه
- هام جدا في استعادة مكونات الطبقة الماء دهنية في الجلد
- مضاد للشيخوخة المبكرة
- سريع الاختراق للجلد
- سهل الاستخدام
- لا يسبب الحساسية
- غير دهني وغير لامع
- سريع الامتصاص
- معدل امان عالي

# AROMA

## marine collagen Firm Therapy Serum

Skin Hydration and Skin firm Enhancement

سيرم شد البشرة العلاجي  
مرطب الجلد ومعزز شد البشرة

### Directions

Apply a small amount of Aroma Marine Collagen over clean, dry face. Leave it for 20-30 minutes, and then rinse off with warm water.

Suggested sites:

- 1- Face.
- 2- Upper neck.
- 3- Lower neck area (décolleté).
- 4- Inner forearms.
- 5- Breast.
- 6- The inside of thighs.
- 7- The back of thighs.
- 8- The buttocks.

### طريقة الاستخدام:

يوضع كمية صغيرة من أروما مارين كولاجين على الوجه النظيف والجاف.  
يترك لمدة 20-30 دقيقة، ثم يشطف بالماء البارد.

المواقع المقترحة:

- 1- الوجه
- 2- مناطق العنق العليا
- 3- منطقة الرقبة السفلى (دكولتيه)
- 4- المنطفة الداخلية للذراع.
- 5- الثدي.
- 6- داخل الفخذين
- 7- الجزء الخلفي من الفخذين
- 8- الأرداف



# AROMA

Vitamin C Serum 15%



Daily renewal antioxidant and lightening intensive serum helps to improve skin brightness and provides photo aging defense.

## Aroma vitamin C 15% (L-ASCORBIC ACID): vitamin C 15% (L-ASCORBIC ACID):

Is clinically proven to be the most effective form of Vitamin C, L-Ascorbic Acid actively stimulates collagen production to combat fine lines and wrinkles, provides strong anti oxidant & anti-inflammatory activity, and improves skin tone and texture. Vitamin C inhibits the enzyme Tyrosinase. By doing this, less melanin pigments are produced. Studies show that Vitamin C works mainly on pigments surrounding hair follicles. so It acts as strong lightening agent.

Vitamin C also acts as an antioxidant. It fights free radicals that cause skin aging and darkening.

## أروما فيتامين (سي) سيرم 15%

السيرم المُجدد اليومي ومضاد الأكسدة المكثف لتحسين نضارة وتفتيح البشرة وحمايتها من الشيخوخة المبكرة.

أروما فيتامين (سي) سيرم 15% في صورة (L- حمض الاسكوربيك) والذي ثبت علمياً أنه الصورة الأكثر فعالية من فيتامين C ، L- حمض الاسكوربيك يحفز إنتاج الكولاجين لمكافحة الخطوط الدقيقة والتجاعيد التي تظهر على الجلد وخصوصاً الوجه. فيتامين (سي) يعمل بفعالية عالية على تفتيح لون البشرة بشكل آمن وسريع من خلال تثبيط انزيم التيروسيناز المسؤول عن زيادة التصبغ في الجلد. كما ان أروما فيتامين (سي) سيرم يحتوي على مضادات للأكسدة ويعمل أيضاً كمضاد للالتهابات، ويحسن لون البشرة ويمنحها الملمس الحريري الناعم.

أنتج أروما فيتامين (سي) سيرم 15% بأسلوب علمي للمساعدة في تعزيز إنتاج الكولاجين، وينعم نسيج الجلد ويمنح البشرة النضارة. كما يعمل على تجديد شباب البشرة وتخفيف الخطوط الدقيقة والتجاعيد، ويمنع ظهورها، ويساعد بقوة على استعادة مرونة الجلد، ويظهر البشرة متورده ويمنحكي بشرة متألقة.





## Retinyl Acetate (Vitamin A)

Retinyl Acetate (Vit. A) is used as antiaging agent. Vitamin A is absorbed through the skin & increases the rate of skin turnover. It also increases collagen production, resulting in a more youthful appearance.

### ريتيل اسيتات (فيتامين أ)

يستخدم ريتينيل اسيتات (فيتامين أ) كمضاد للشيخوخة. يتم امتصاص فيتامين (أ) عن طريق الجلد ويزيد من معدل تجديد خلايا الجلد. كما أنه يزيد من إنتاج الكولاجين، مما يعطي مظهر أكثر شبابا.

## Tocopheryl Acetate ( P. A. form of vitamin E )

- Vitamin E is an antioxidant that protects body tissue from damage caused by unstable substances called free radicals.
- It helps to protect the skin from UV damage.
- It improves the skin texture & the moisture content in the skin.
- It increases the effect of sunscreen ingredients.

### تيكوفيرول اسيتيت ( الشكل النشط لفيتامين E ):

- مضاد للاكسدة ولذلك فهو يحمي أنسجة الجسم من التلف الذي تسببه الشوارد الحرة.
- يساعد على حماية الجلد من أضرار الأشعة فوق البنفسجية.
- يحسن نسيج الجلد ومحتوى الرطوبة في الجلد.
- يزيد من تأثير المستحضرات الواقية من الشمس.

## Niacinamide (Vitamin B3)

- Vitamin B3 is an incredibly powerful skin protectant, rejuvenator, and tonal equalizer.
- Has powerful anti-inflammatory capacities, & may be useful in treating acne.
- It reduces hyperpigmentation.
- It stops elasticity & collagen loss in the skin, a precursor to sagging wrinkles.

### فيتامين B3

- يوفر حماية قوية للجلد، مجدد للخلايا، ومعادل للمرونة الخاصة بالبشرة.
- يعمل كمضاد للالتهابات، و يفيد في علاج حب الشباب.
- يقلل من فرط التصبغ.
- يوقف فقد المرونة وفقد الكولاجين للجلد.

## D-Panthenol (Vitamin B5)

- Pro Vitamin B5 or D-Panthenol has been used for years in skin care; it increases the water content of hair & skin & improves its elasticity.
- Panthenol is as a lubricant on the skin surface, which provides the skin a soft and smooth appearance.
- It penetrates into the lower skin layers and is well absorbed by the skin cells.
- Because of its humectant properties, Panthenol is used to treat various skin irritation and skin disorders.

### د-بانثينول

- استخدمت برو فيتامين B5 أو D-بانثينول لسنوات في العناية بالبشرة، لأنه يزيد من محتوى الماء في الشعر والجلد ويحسن مرونته.
- البانثينول هو مادة مطرية للجلد، والذي يمنح الجلد مظهراً ناعماً وسلساً.
- يتخلل إلى طبقات الجلد الدنيا ويمتص جيداً من قبل خلايا الجلد.
- بسبب خصائصه المرطبة يستخدم البانثينول لعلاج تهيج الجلد واضطرابات البشرة.

## Oxidized Glutathione

- Glutathione is an antioxidant that is used to brighten or lighten skin.
- It is scientifically proved to prevent the production of melanin, which is the pigment responsible for darkening the skin.
- When used topically, Glutathione has been shown to reduce aging effects caused by overexposure to ultraviolet radiation, mainly from the sun.

### الجلوتاثيون المؤكسد:

- الجلوتاثيون هو مضاد للأكسدة الذي يستخدم لتفتيح البشرة.
- ثبت علمياً أنه يثبط إنتاج مادة الميلانين، وهي الصبغة المسؤولة عن تصبغ الجلد.
- عندما يستخدم موضعياً، الجلوتاثيون يحد من آثار الشيخوخة الناجمة عن التعرض المفرط للأشعة فوق البنفسجية.

## Aloe Barbadensis Leaf Extract

- Aloe protects the skin from UV damage. The herb contains aloin, which can block up to 30 percent of the ultraviolet rays when applied to the skin's surface.
- The herb also contains enzymes, which are the life principle in every live. These organic molecules rejuvenate aged tissues and promote healthy skin.
- Scientists have shown that skin can absorb the key ingredients of Aloe up to 7 layers deep.

### مستخلص أوراق الصبار

- الصبار يحمي البشرة من أضرار الأشعة فوق البنفسجية فهو يحتوي على الألوين، الذي يمكنه أن يمنع ما يصل إلى 30 في المئة من الأشعة فوق البنفسجية عند وضعه على سطح الجلد.
- الصبار يحتوي أيضاً إنزيمات خاصة هذه الإنزيمات العضوية تجدد الأنسجة التي تعرضت للشيخوخة وتعزز صحة الجلد.
- وقد أكد العلماء أن الجلد يمكنه أن يمتص المكونات الرئيسية للصبار حتى تصل إلى الطبقة السابعة العميقة من البشرة.



## Glabridin (licorice extract)

- Glabridin have been found to be successful at lightening the colour of skin. Studies have shown that Glabridin also prevents UV-B induced pigmentation.
- Glabridin offers inhibition of tyrosinase activity with no attendant cytotoxicity and has been shown to be 16 times more efficacious than hydroquinone.

### جلابريدن (مستخرج الليكوريدن)

- أثبت أن الجلابريدن ناجح جداً في تفتيح لون البشرة. وقد أظهرت الدراسات أن الجلابريدن يمنع أشعة UV-B التي تحفز تصبغ الجلد.
- الجلابريدن يثبط نشاط التيروسينيز مع عدم وجود سمية للخلايا. ولقد ثبت أنه أكثر فعالية من الهيدروكينون 16 مرة.

## Bearberry Extract (Arbutin)

Bearberry Extract (Arbutin) is a natural extract found in bearberry plants, Arbutin provides a skin lightening effect on the skin by inhibiting Tyrosinase activity.

### عنب الدبيب (الأربيوتين)

هو مستخلص طبيعي موجودة في نبات عنب الدبيب، يستخدم أربيوتين لتفتيح البشرة عن طريق تثبيط نشاط التيروسينيز.



## Jojoba seed oil

- A natural emollient, jojoba oil's similarity to sebum allows it to absorb easily and readily into your skin, making it a gentle, skin-softening moisturizer for all skin types.
- It fights the aging, with a proper skin hydration by applying this oil, you can prevent signs of aging from appearing too soon.

### زيت بنور الجوجوبا

- مرطب طبيعي، تشابه زيت الجوجوبا للإفراز الدهني للجلد يسمح له أن يمتص بسهولة وبسرعة إلى الجلد، مما يجعل البشرة رقيقة ولينة وهو مرطب لجميع أنواع البشرة.
- الجوجوبا يحارب علامات التقدم في السن، ومع الاستمرار في استخدام هذا الزيت يمكنك منع علامات الشيخوخة من الظهور لفترة بعيدة جداً



## Aroma vitamin C Serum 15%

- Improve skin brightness & provides photo aging defense.
- Stop elasticity and collagen loss in the skin.
- Skin lightening by inhibition of Tyrosinase activity.
- Superficial skin peeling and is therefore safe to use at home.
- Rapid penetration.
- Easily spread.
- Hypoallergenic.
- Non-greasy & Non-shiny.
- Rapid absorption.
- Non-comedogenic.

### أروما فيتامين (سي) سيرم 15%

- يفتح لون الجلد ويمنح الحماية من علامات التقدم في السن.
- إيقاف الفقد في مرونة الجلد والكولاجين.
- تفتيح البشرة عن طريق تثبيط نشاط التيروسينيز.
- التقشير السطحي للجلد ولكل فهو آمن للاستخدام في المنزل.
- سريع الاختراق للجلد
- سهل الاستخدام
- لا يسبب الحساسية
- غير دهني وغير لامع
- سريع الامتصاص
- معدل امان عالي





# AROMA

Vitamin C Serum 15%



Daily renewal antioxidant and lightening intensive serum helps to improve skin brightness & provides photo-aging defense.

## Directions:

- 1- Begin by thoroughly cleansing the skin & gently patting dry.
- 2- Apply few drops of Aroma Vitamin C serum along the targeted areas of the face: forehead, cheeks and chin.
- 3- Using circular motions lightly spread the product to cover skin in a thin layer.
4. Wait a five minutes and follow with your favourite moisturizer.

## طريقة الإستخدام:

1. تبدأ من خلال غسيل شامل للبشرة بلطف ثم تجفيفه بلطف.
2. توضع بضع قطرات من أروما فيتامين C على طول المناطق المستهدفة في الوجه: الجبين والخدين والنقن.
3. باستخدام حركات دائرية، وزع أروما فيتامين C على البشرة لتغطية البشرة بطبقة رقيقة.
4. انتظر لمدة خمس دقائق ثم استخدمي المرطب المفضل لديك.